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PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local                                 

al Sectorului 6 din data de 22.04.2024 
 
 

Lucrările şedinţei au început la orele 16:00 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6 cu 
sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  
- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 
- dl Lucian Dubălaru, Președinte de ședință; 
- dl Alexandru Valeriu Gâdiuță, Viceprimar al Sectorului 6; 
- d-na Mihaela Ana Maria Ștefan, Viceprimar al Sectorului 6; 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general                   
al Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 26 de consilieri locali din 27                  
de consilieri locali în funcție. A lipsit d-na Mitran. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin               
Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 735 din 19.04.2024, în temeiul dispoziţiilor art. 133 alin. (2) 
lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale 
art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora                 
și locul desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 735 din 19.04.2024 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate                   
pe site-ul instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local                   
și pe pagina de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 735 din 19.04.2024 
 
Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
 

 
Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 16.04.2024 

2. nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 113/18.04.2024 privind modificarea și 
completarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 91/2024 pentru aprobarea 
contractării unei/unor finanțări rambursabile interne în valoare de până la 
150.000.000 lei 

3.  Întrebări și interpelări 
 

Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! 
Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. D-na Mitran este absentă motivat, 
are probleme personale de sănătate. Sunt 26 de consilieri prezenți.                       

Domnule președinte, aveți cuvântul! 
 

 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI 
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Dl Lucian Dubălaru, președinte de ședință: Mulțumesc, domnule secretar general!         
Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția 
domnului primar numărul 735 din 19.04.2024 și anunțul a fost publicat în ziarul Adevărul în data 
de 22.04.2024. Avem la dosar raportul de informare depus de către Responsabilul pentru Relația 
cu Societatea Civilă prin care ne informează că față de proiectul propus pe ordinea de zi și pe site-
ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă nu au fost primite propuneri, sugestii 
sau recomandări pentru amendarea acestui proiect.  

Sunt modificări pe ordinea de zi? Vă rog, domnul Ciontu! 
Dl Gheorghe Ciontu, consilier local: Aș vrea să propun o suplimentare a ordinii de zi,                 

cu un nou proiect și totodată acest proiect aș propune ca să fie pe prima poziție în discuția 
Consiliului Local. Este vorba de un proiect de hotărâre privind eliberarea din funcția de 
viceprimar a domnului Alexandru Valeriu Gâdiuță, viceprimar al Municipiului București, 
Primăria Sectorului 6. 

 Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt și alte propuneri, vă rog? 
 Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță, viceprimar: Vă mulțumesc, domnule președinte!               

Ne aflăm astăzi într-o ședință extraordinară convocată de îndată, iar conform codului 
administrativ suplimentarea ordinii de zi se aprobă numai pentru probleme urgente, cu majoritate 
simplă. Pentru proiectul, care a fost partea acestei convocări făcute de către domnul primar,                
s-a menționat urgența includerii pe ordinea de zi a unei astfel de ședințe cu caracter extraordinar, 
convocată de îndată. Consider, că o propunere ca aceea pe care ați făcut-o dumneavoastră,                   
nu întrunește elementele de legalitate pentru a face parte pe ordinea de zi a unei ședințe 
extraordinare convocată de îndată. De asemenea, acest proiect de hotărâre nu apare pe site-ul 
Primăriei Sectorului 6 la secțiunea proiecte de hotărâri aflate în dezbatere publică. Acum, practic, 
este adus la cunoștința publicului acest proiect de hotărâre de consiliu local. Nu știu exact dacă… 

 Dl Lucian Dubălaru: Haideți să nu facem analiză pe ordinea de zi, doar dacă aveți 
suplimentări sau nu și trecem la discuții ulterior, pe baza proiectului.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Era legat, efectiv, de suplimentarea ordinii de zi. 
Dl Lucian Dubălaru: Să nu discutăm proiectul înaintea votării lui. O să avem dezbateri la 

punctul de pe ordinea de zi și atunci vă voi da cuvântul. 
 Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Știu, dar ați întrebat în legătură cu ordinea de zi dacă 

sunt… 
 Dl Lucian Dubălaru: Dacă există suplimentări și atunci o să avem dezbatere pe proiect, 

vă rog!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Ce am vrut doar să spun este că acest proiect de hotărâre 

nu întrunește elementele de legalitate pentru a fi parte a unei ședințe extraordinare convocate de 
îndată, nefiind motivată urgența pentru o astfel de includere, iar în al doilea rând, făceam referire 
la modul în care el a trecut prin comisiile de specialitate și modul în care el a fost vizat.  

Dl Lucian Dubălaru: Haideți să ajungem la discuții pe proiect și atunci veți putea 
interveni. Mulțumesc! 

Dacă mai sunt alte propuneri, vă rog? Dacă nu mai sunt alte propuneri, haideți să împărțim 
în două propunerea dumneavoastră, ca să nu fie nicio discuție. Supun la vot introducerea pe 
ordinea de zi a proiectului nr. 114. Voturi “împotrivă”? 6 voturi “împotrivă” (dl Desculțescu,               
dl Gâdiuță, d-na Ștefan, dl Ungureanu, dl Volintiru, dl Zainea). Abțineri? 3 abțineri (dl Bojdan,               
dl Florescu, d-na Trăistaru).  Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată.  

Supun la vot cea de-a doua propunere a domnului consilier Ciontu de a pune acest punct 
pe prima poziție a ordinii de zi. Voturi “împotrivă”? 5 voturi “împotrivă” (dl Desculțescu,               
dl Gâdiuță, d-na Ștefan, dl Ungureanu, dl Zainea). Abțineri? 4 abțineri (dl Bojdan, dl Florescu,      
d-na Trăistaru, dl Volintiru).  Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată.  

 Supun la vot ordinea de zi în integralitatea ei. Voturi “împotrivă”? 7 voturi “împotrivă” 
(dl Bojdan, dl Desculțescu, dl Gâdiuță, d-na Ștefan, dl Ungureanu, dl Volintiru, dl Zainea). 
Abțineri? Două abțineri (dl Florescu, d-na Trăistaru,). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, 
ordinea de zi a fost aprobată. 
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 Intrăm pe primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 114 din 22.04.2024 
privind eliberarea din funcția de viceprimar al Sectorului 6 al municipiului București a domnului 
Alexandru Valeriu Gâdiuță.  

Discuții, vă rog, dacă sunt? Vă rog, domnul Gâdiuță! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vă mulțumesc! Voiam să văd inițial dacă domnul Ciontu 

avea vreo propunere, dacă nu o să iau eu cuvântul. O să vorbesc, din punct de vedere legal, despre 
acest proiect. Nu am avut acces practic la conținutul proiectului în sine pentru a putea vorbi 
efectiv de ce conține el, decât adineauri practic, dar dacă mi-l puneți la dispoziție, aș putea să 
încerc să citesc și din el, dar din punct de vedere legal, codul administrativ, la articolul 152 
alineatul (5), vorbește despre eliberarea din funcție a viceprimarului și citez de acolo: Eliberarea 
din funcție a viceprimarului se poate face de Consiliul Local prin hotărârea adoptată prin vot 
secret, cu majoritatea a două treimi din numărul consilierilor în funcție, la propunerea temeinic 
motivată a primarului sau a unei treimi din numărul consilierilor locali în funcție. Eliberarea din 
funcție a viceprimarului nu se poate face în ultimele 6 luni ale mandatului Consiliului Local. 
Același cod administrativ vorbește despre declararea consiliului ca legal constituit, și anume la 
articolul 118 alineatul (1): Consiliul Local este legal constituit dacă numărul consilierilor locali 
care au depus jurământul în condițiile articolul 116 alineatul (5)-(7) este mai mare decât primul 
număr natural, strict mai mare decât jumătate din numărul membrilor Consiliul Local și data 
constituirii Consiliului Local este considerată data desfășurării primei ședințe privind ceremonia 
de constituire a Consiliului Local, respectiv a celei de-a doua după caz. În cazul Consiliului Local 
Sector 6, din acest mandat, data constituirii noastre este data de 22.10.2020. Coroborat cu ce am 
citit de la articolul 152 alineatul (5), vă spun că am intrat practic în ultimele 6 luni de mandat în 
care se face specificarea acolo: Eliberarea din funcție a viciprmarului nu se poate face în ultimele 
6 luni ale mandatului Consiliului Local. Termenul acesta este prevăzut, practic, în codul civil de 
numărare și anume articolul 2552 vorbește despre modul în care se fac numărările acestor 
termene. Este vorba de reguli de calcul pentru termene progresive, care se aplică și în cazul 
termenelor regresive. Potrivit articolul 2552 alineatul (1) din codul civil, termenul de 6 luni începe 
să curgă chiar astăzi, împlinindu-se în ziua corespunzătoare de la finalul termenului 22 octombrie 
2024. Deci, termenul de 6 luni a început să curgă astăzi la ora 0:00, 22 aprilie ora 0:00.                  
Potrivit articolului 2552 din codul civil, un termen progresiv de 6 luni, care începe astăzi, se 
termină la sfârșitul zilei de 22.10.2024. În mod corespunzător, se calculează și reciproca, și anume 
din 22.10.2024 se vine înapoi și se ajunge la data de 22.04.2024 ora 0:00. Noi, astăzi, ne aflăm în 
data de 22 aprilie și am atins acest termen la ora 0:00 a acestei zile. Practic, din punct de vedere 
legal, această hotărâre nu întrunește elementele pentru a fi în primul rând pusă pe ordinea de zi, 
așa cum am spus la discuția inițială și mai mult decât atât, pentru a fi discutată și adoptată. 
Nu am citit, de asemenea, în scurtul timp pe care l-am avut la dispoziție, practic un minut, nu am 
găsit niciun argument care să stea la baza acestei hotărâri, pentru că, după cum am spus,                  
codul administrativ vorbește de propunerea temeinic motivată a primarului sau a unei treimi din 
numărul consilierilor locali. Repet, propunerea temeinic motivată a primarului sau unei treimi din 
numărul consilierilor locali. În proiectul de hotărâre, pe care l-am citit mai devreme, se vorbea 
despre faptul că grupul P.S.D. este cel mai mare grup și cel mai reprezentativ grup la nivelul 
Consiliului Local, dar acest lucru a fost și la începutul mandatului nostru, nu s-a schimbat deloc 
componența Consiliului Local, același lucru s-a întâlnit și la începutul mandatului și practic                   
nu este niciun argument temeinic pentru această hotărâre. Deci, configurația Consiliului Local 
este aceeași de la momentul alegerii celor doi viceprimari până astăzi. Grupul P.S.D. nu a crescut, 
nu a scăzut, este același. Da, grupul P.S.D. este o treime și da, matematica iată, este aceeași,                  
dar repet… 

Discuţii în sală 
Dl Lucian Dubăru: Dl Petcu, haideți să nu facem dialog! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Dl Petcu, eu nu contest legalitatea numărului de 

consilieri ce au semnat acel proiect de hotărâre, pur și simplu nu am regăsit în acel proiect de 
hotărâre propunerea temeinic motivată a consilierilor locali, ceea ce este un element prevăzut în 
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codul administrativ, în mod expres. Deci, pe lângă număr, trebuia să existe și o propunere 
temeinic motivată, ce nu se regăsește în scris, în cadrul proiectului de hotărâre. Vă mulțumesc! 

 
 
Dl Lucian Dubăru: Mulțumesc frumos! Domnul consilier Ciontu, vă rog! 
Dl Gheorghe Ciontu: Înainte de a veni cu niște argumente, aș vrea să-l întreb pe domnul 

viceprimar dacă la momentul în care discutăm are atribuții de viceprimar sau vă luați banii fără 
aceste atribuții? Vrem să știm.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: În acest moment, exercit calitatea de înlocuitor                   
al domnului primar, sunt viceprimarul numărul 1. Asigur calitatea de..., asigur președinția unor 
elemente de ordin administrativ… 

Dl Gheorghe Ciontu: Vă rog să răspundeți clar dacă aveți atribuții scrise din partea 
primarului, așa cum scrie în codul administrativ.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Dacă îmi permiteați să termin, v-aș fi dat întregul 
răspuns pe care îl doreați. Deci, la acest moment asigur calitatea de înlocuitor de primar, ceea                 
ce am făcut încă de la începutul mandatului, asigur președinția și vicepreședinția unor comisii 
organizatorice din cadrul administrației locale sector 6 ce funcționează în acest moment și asigur, 
prin activitatea mea, legătura dintre comunitatea Sectorului 6 și administrația locală a sectorului, 
dar în acest moment, nu am delegată o atribuție de coordonare a unei instituții din cadrul 
Sectorului 6, dacă la aceasta vă referiți. Mulțumesc frumos!  

Dl Gheorghe Ciontu: Deci, am înțeles că luați banii fără să aveți aceste atribuții delegate.  
Bine. Mulțumesc! Deci, codul administrativ la capitolul de alegerea primarului nu spune că 
primarul se alege ca urmare a unor calități, a unor pregătiri speciale, a unei eu știu…, a unor 
chestiuni care să țină de competențe ș.a.m.d.. Deci, se alege printr-un vot politic, prin simetrie și 
eliberarea din funcție se face tot printr-un vot politic. Partidul Social Democrat este un partid cu 
cei mai mulți consilieri din acest consiliu. Are 9 consilieri, care acest număr îi dă un drept ca să 
spere să aibă un vot din partea consiliului pentru un viceprimar. Nu se știe dacă acest viceprimar 
va fi de la noi sau nu, dar avem dreptul să inițiem o hotărâre de consiliu pentru eliberarea 
viceprimarului, întrucât avem numărul necesar de o treime din consiliu.  

Dl Lucian Dubăru: Mulțumesc! Dacă mai sunt alte intervenții? Domnul consilier Pascu!  
Dl Cristian Gabriel Pascu, consilier local: Domnule viceprimar, apreciez calmul 

dumneavoastră, însă citesc așa, printre rânduri, o oarecare disperare de a vă păstra scaunul.               
De ce acest lucru? 

Dl Lucian Dubăru: Mulțumesc! Vă rog, domnule viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vă mulțumesc! Nu sunt disperat să păstrez nici scaunul 

acesta, nici cel din birou și nici poziția în sine. Pur și simplu am adus argumente în legătură cu 
legalitatea sau nu a acestei hotărâri. Da, îmi doresc să fiu în continuare viceprimar al Sectorului 6, 
să continui proiectele pe care le-am inițiat până acum și să vin cu proiecte noi pentru comunitate, 
dar aceasta nu este vorba de o disperare. Am făcut parte din societatea civilă, am făcut lucruri 
pentru comunitate, din societatea civilă, am fost consilier în cadrul Primăriei Capitalei într-o 
perioadă în care eram în opoziție, să spunem, din punct de vedere politic. Acum, sunt consilier 
local în cadrul Sectorului 6 și viceprimar al Sectorului 6. Nu cred că funcția îl face pe om, ci omul 
face funcția deci, din punctul acesta de vedere sunt foarte relaxat, dar da, îmi doresc să rămân 
viceprimar în continuare, am proiecte și idei pentru comunitatea Sectorului 6, despre aceasta este 
vorba. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubăru: Vă rog, domnul Pascu!  
Dl Cristian Gabriel Pascu: Spuneți-mi, vă rog frumos, acum ceva vreme ați fost dat afară 

din partidul U.S.R., corect?  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Da, acum ceva vreme a fost dată împotriva mea o 

decizie de excludere pe care eu am contestat-o, în acest moment decizia de excludere fiind… 
Dl Cristian Gabriel Pascu: Să înțeleg că vă susține partidul în secunda aceasta? 
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Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Să înțelegeți că în cadrul U.S.R. există niște procese. 
Decizia de excludere a fost dată, eu am urmat calea de atac la o comisie internă a partidului,              
unde în acest moment se află acea contestare.  

Dl Cristian Gabriel Pascu: Păi, noi avem o problemă. Nu sunteți bun la partid,               
dar sunteți bun ca viceprimar, corect?  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Nu știu dacă aveți această problemă sau… 
Dl Cristian Gabriel Pascu: Eu, personal, eu, vorbesc în numele meu personal. 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: După cum v-am spus, eu am contestat acea decizie.              

În acest moment este un proces în sine.  
Dl Cristian Gabriel Pascu: Păi și dacă nu sunteți, disperat să țineți de scaunul acesta,               

de ce nu contestați în instanță decizia Consiliului Local?  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Credeți-mă că dacă Consiliul Local Sector 6 va da o 

decizie cu aceste elemente de vicii de procedură și aceste elemente ilegale, voi merge în instanță, 
nu am o problemă să fac asta.  

Dl Cristian Gabriel Pascu: OK! Mulțumim! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Dacă mai aveți alte întrebări, vă stau la dispoziție. 
Dl Lucian Dubăru: Domnul Cătălin Volintiru, vă rog! 
Dl Cătălin Volintiru, consilier local: V-aș ruga să țineți cont de faptul că aici, în consiliul 

local, dacă avem o discuție, aș vrea să rămânem la discuțiile de ordin administrativ, iar ceea ce se 
întâmplă în interiorul partidelor nu cred că reprezintă o instanță aici, vreunul dintre noi, consilierii 
locali, aici fiind un cu totul alt scop, acela în sprijinul cetățenilor Sectorului 6.  

Dl Lucian Dubăru: Mulțumesc! Doamna Surulescu, vă rog!  
D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Bună ziua, stimați colegi! Domnule viceprimar, 

dacă la data alegerii dumneavoastră, în 2020, erați membru U.S.R., ales ca și consilier local pe 
listele U.S.R., la momentul acesta, deși sunteți în litigiu cu partidul pe listele pe care ați candidat 
dumneavoastră, nu-i mai reprezentați, dar sunteți din ce am văzut în perioada aceasta de 
precampanie, m-a dus gândul la ce am văzut, că sunteți membru la un alt partid și candidat. Din 
ce-mi aduc eu aminte și din ce mai știu, atât timp cât ești membru de partid acolo pe lista a cărui 
partid ai fost ales, ești consilier și primar, pentru că și primarii și consilierii au același regim 
juridic la acest capitol. Dacă dumneavoastră, la acest moment, nu mai sunteți membru U.S.R., 
sunteți membru la alt partid, vă întreb că n-am văzut adeziune, nu știu, doar am văzut niște 
panouri, din punct de vedere legal, vă pierdeți mandatul dacă v-ați pierdut calitatea de membru al 
partidului pe al cărei lista ați candidat sau s-a schimbat legea și n-am fost eu pusă la…, dar din    
ce-mi amintesc…  

Dl Lucian Dubăru: Vă rog, dl viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vedeți cum vă răspundeți singură la întrebare? Există o 

prevedere a unei ordonanțe de urgență ce a fost dată în acest an care prevede că pentru alegerile 
locale și europarlamentare, cred, de anul acesta, aleșii locali din legislatura actuală, aleși în anul 
2020, pot candida pe listele unui alt partid fără să-și piardă mandatul de ales local, acest lucru 
fiind făcut tocmai pentru că există această devansare a termenului alegerilor și dacă nu s-ar fi 
întâmplat acest lucru, practic ar fi fost îngrădit un drept constituțional, acela de a fi ales. 

D-na Aurelia Surulescu: Nu vă pierdeți calitatea de consilier.  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Niciun fel de calitate nu se pierde prin o astfel                   

de prezență. Este o ordonanță de urgență care a fost dată de către Guvern acum două luni, nu știu, 
nu cunosc exact data, dar este o ordonanță de urgență în vigoare care prevede exact acest lucru la 
care dumneavoastră faceți referire.  

Dl Lucian Dubăru: Mulțumesc frumos! Dacă mai sunt alte intervenții? Domnul Petcu,           
vă rog! 

Dl Sorin Petcu, consilier local: Aveți dreptate, nu v-ați pierdut calitatea de consilier local, 
dar v-ați pierdut calitatea de membru U.S.R. ori dumneavoastră ați fost ales în 2020 ca viceprimar 
din partea grupului politic U.S.R.. Astăzi, dumneavoastră, sunteți un viceprimar care nu 
reprezentați nici o formațiune politică de aici, în partidul dumneavoastră în care sunteți sau ceea 
ce este, sunteți practic singur. Tocmai de aceea considerăm că este un motiv pentru a vă putea 
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înlocui. De asemenea, vă puteți înscrie pe liste din nou, dacă vă propun colegii dumneavoastră de 
la U.S.R. și puteți să luați înapoi mandatul de viceprimar. Este foarte simplu. Dacă spuneți că 
sunteți atât de dorit de toate formațiunile politice care sunt aici.  

Dl Lucian Dubăru: Mulțumesc! Dl viceprimar, vă rog!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Da, nu știu când am zis eu de dorit, nu cred că am făcut 

referire la asta. V-am spus, este o ordonanță care prevede aceste lucruri. În 2020, am fost ales pe 
listele U.S.R.-ului. Faptul că la alegerile locale voi candida pe listele unui alt partid, nu înseamnă 
că, în momentul acesta, nu mai sunt membru U.S.R.. 

Discuții în sală 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: De unde știți dumneavoastră acest lucru? Nu, citiți 

dumneavoastră vă rog, că dumneavoastră faceți niște presupuneri. Faceți niște presupuneri, 
neștiind exact situația în care ne aflăm. Candidatura este una, apartenența la un partid până                   
la momentul candidaturii este alt lucru, iar ceea ce voiam să spunem că sunt în primul rând 
reprezentant al cetățenilor, oricare dintre noi, cei de aici, suntem reprezentanți aleși ai cetățenilor.  

Dl Sorin Petcu: Puteți să fiți și din poziția de consilier să știți, la fel de importantă este. 
Reprezentant al cetățenilor, bineînțeles.  

Dl Lucian Dubăru: Dacă nu mai sunt alte intervenții, vom intra în procedură de vot.                 
Îl rog pe domnul secretar general să ne prezinte cum vom vota și totodată, comisia de numărare. 
Mulțumesc! 

 Dl Demirel Spiridon: Da, comisia de numărare, vă rog să vă intrați în atribuții și aș dori 
să vă precizez cum se va efectua votul. Buletinul de vot este cu două coloane:                   
“SUNT DE ACORD” și “NU SUNT DE ACORD”. Sub aceste prevederi sunt două spații libere. 
Vă rugăm să puneți un “X” în aceste spații libere, sub “SUNT DE ACORD” sau “NU SUNT DE 
ACORD”. Așa arată buletinul de vot! “SUNT DE ACORD” cu eliberarea din funcție și “NU 
SUNT DE ACORD” cu eliberarea din funcție.  

Domnule președinte, o să vă rog să împărțiți dumneavoastră buletinele, am să vă 
nominalizez în ordine alfabetică.  

Se intră în procedura de vot secret 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: D-le secretar, nu voi ridica buletinul de vot, consider              

că acest proces nu întrunește elementele de legalitate. Vă mulțumesc!  
Dl Demirel Spiridon: Îmi pare rău, dar nu puteți să refuzați să vă exercitați votul. 

Obligația dumneavoastră în consiliu se manifestă prin exercitarea votului cu “pentru”, “abținere” 
sau “împotrivă”. Dacă sunteți prezenți, înseamnă că trebuie să vă exercitați votul. Vă rog să  
urmăriți codul adminisrativ că vă conferă această obligație.  

Discuţii în sală 
Dl Demirel Spiridon: Din moment ce am semnat și am avizat acest proiect, nu cred că se 

mai pune întrebarea. Dacă doriți să nu votați, puteți să nu participați la dezbatere și la vot, să vă 
manifestați această precizare.  

Dl Lucian Dubăru: Haideți să dăm dovadă de maturitate și să nu ne mai purtăm ca niște 
copii. Sunteți prezenți aici să participați, aveți toate drepturile legale, să-l anulați, să-l puneți                 
cu “DA”, cu “NU”, cum vreți dumneavoastră să scrieți ce vreți pe ele, dar haideți să ne respectăm 
un pic în ceea ce privește votul, vă rog! După ce au participat la dezbatere, mi se pare un pic hilar, 
dar… 

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Dacă îmi permiteți, domnule președinte!  
Dl Lucian Dubăru: Vă rog!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: În anul 2019, oricum, în mandatul trecut, în cadrul 

Primăriei Capitalei a fost un proces similar prin care s-a încercat demiterea viceprimarului 
capitalei. Am participat la votul de atunci și îmi aduc aminte, erau colegii dumneavoastră de  
partid, nu mai știu dacă și domnul primar, erau colegii dumneavoastră de partid cu popcorn în 
sală, neparticipând la vot. Deci, vă spun, nu există nici o obligativitate de a fi în sală și efectiv de a 
participa la vot. Puteți să urmăriți ședința din acel an în care o să-i vedeți pe colegii 
dumneavoastră de la P.N.L. făcând această… 
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 Dl Lucian Dubăru: OK! Haideți să nu facem referire! Sunteți aici, faceți referire la cine 
este aici prezent.  

Rog comisia de numărare să ridice și aceste buletine de vot exact așa cum sunt ele.                 
Unul este anulat datorită absenței doamnei Mitran de la ședință, conform solicitării dânsei, iar 
celelalte să le treceți în procesul-verbal așa cum sunt. Mulțumesc! 

Au fost 27 de buletine. Acestea sunt cele rămase. Unul este anulat datorită absenței 
doamnei Mitran de la această ședință, iar celelalte au rămas neridicate de către colegii noștri 
consilieri, iar restul se vor regăsi în urnă. Dumneavoastră, ca și comisie, veniți cu rezultatul, câte 
buletine ați găsit și câte sunt valabil exprimate. Mulțumesc frumos! 

Discuţii în sală 
  Dl Lucian Dubăru: Era vorba de respectul față de cetățeni pentru că ei ne-au numit aici și 
noi ne batem joc de un proces de vot.  

D-na Aurelia Surulescu: Cei care doreau să nu participe la vot trebuiau să-și exprime 
această opinie înainte și era legal, aşa, acum am ajuns în fața faptului împlinit că nu vrem, nu mai 
este corect. 

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Din păcate, nu era legal de la început.  
Dl Lucian Dubăru: Atât timp cât a ajuns pe masa consiliului local, a fost validat de către 

departamentul juridic, deci, clar îndeplinește toate condițiile. Dumneavoastră, mai departe, aveți 
dreptul să faceți ce vreți să-l contestați. Haideți să nu facem discuții pe…  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: OK! Corect, există alte instituții care verifică astfel                   
de legalități.  

Dl Lucian Dubăru: Domnul Pascu, vă rog, haideți să nu mai facem dialog! 
Solicit să luăm o pauză de 5 minute până când comisia de numărare va veni cu rezultatul. 
PAUZĂ 
Dl Demirel Spiridon: Vom face o scurtă prezență. Suntem 25 de consilieri prezenți                   

la momentul acesta.  
Dl Lucian Dubăru: Mulțumesc frumos, domnule secretar general! Aș vrea                   

să se consemneze în procesul-verbal al acestei ședințe că la momentul votului am fost prezenți 26 
de consilieri din cei 27. Doamna consilier Mitran a avut învoirea depusă înainte de începerea 
ședinței. Din păcate, doar 22 de consilieri locali și-au exprimat votul, cei care au fost prezenți             
și nu și-au exprimat votul sunt următorii consilieri locali: dl Desculțescu Alexandru,                   
dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, dl Ungureanu Marius-Ionel și dl Gicu Zainea. Cu părere de rău 
fiind prezenți să nu-și exercite un drept pentru care au fost numiți aici, mi se pare un pic ieșit din 
comun, dar fiecare este liber să facă ce dorește.  

Pe procesul-verbal sunt 22 de voturi exprimate, după cum urmează: pentru demiterea 
domnului viceprimar Alexandru Gâdiuță, 17 voturi “pentru”, 3 voturi “împotrivă” şi două anulate. 
Având în vedere rezultatul votului, propunerea de demitere nu a fost adoptată.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vă mulțumesc pentru încredere! 
Dl Lucian Dubăru: Următorul punct pe ordinea de zi, vă rog domnul secretar general!  
Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri avem de aprobat procesul-verbal 

al ședinței din data de 16 aprilie anul curent. Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun         
la vot procesul-verbal. Sunt voturi “împotrivă”? Nu sunt. Sunt “abțineri”? Nu sunt.                   
Voturi “pentru”? 25 de voturi “pentru”. Domnule președinte aveți cuvântul! 

Dl Lucian Dubăru: Mulțumesc! Următorul punct pe ordinea de zi:                   
Proiect de hotărâre nr. 113/18.04.2024 privind modificarea și completarea H.C.L. al Sectorului 6 
nr. 91/2024  pentru aprobarea contractării unei/unor finanțări rambursabile interne în valoare de 
până la 150.000.000 lei. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul consilier Bojdan! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, domnule președinte! 

Domnule secretar, îmi puteți confirma câți consilieri locali au fost în sală la votarea ordinii de zi și 
câți mai sunt în sală acum și cine a părăsit ședința între timp? 
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Dl Demirel Spiridon: Am fost 26 la începerea ședinței și acum suntem 25.                 
Domnul Coșcodaru nu este prezent și a anunțat de la început că nu va rămâne pe tot parcursul 
şedinţei. 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: OK! Mulțumesc! Această ședință este o ședință 
extraordinară, de îndată, cu prezență fizică. Noi, în ultimele ședințe, probabil în ultimele luni, 
probabil 90% dintre ședințe le-am desfășurat online. Astăzi am fost convocați la sediul primăriei, 
ceea ce este în regulă dacă este o problemă urgentă, de mare importanță, mi se pare normal să ne 
îndeplinim îndatorirea, doar că pe ordinea de zi care conținea acest singur punct a apărut o 
țopăială cu funcția de viceprimar.  

Dl Lucian Dubăru: Haideți să nu.., suntem la proiectul 113, dacă aveţi…. 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Da, suntem la proiectul 113 și eu vreau să înțeleg cât de 

urgent era proiectul respectiv.  
Dl Lucian Dubăru: Avem întrebări și interpelări la sfârşit.  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Eu vreau să înțeleg cât de urgent este proiectul respectiv 

și de ce un consilier P.S.D. a participat la primul punct introdus de P.S.D. pe ordinea de zi pentru 
țopăiala cu viceprimarul și acum lipsește. Păi, și atunci nu trebuia să votăm acest proiect primul și 
să se ducă după aceea la programrea la medic?  

Dl Lucian Dubăru: Domnul Bojdan, haideți să revenim la proiectul de pe ordinea de zi, 
vă rog! 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Eu revin la proiectul de urgență maximă, domnule 
președinte, dar vă rog să tratați cu maxim respect îndatorirea noastră de consilieri locali și să lăsați 
politicianismele cu funcția de viceprimar pentru alte foruri.  

Dl Lucian Dubăru: Să revenim la 113. Mulțumesc! Dacă sunt alte discuții, vă rog?              
Dacă nu sunt alte discuții, intrăm în procedură de vot. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. Abțineri? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat.  

Punctul 3: Întrebări și interperări. Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, declar ședința 
închisă! Vă mulțumesc pentru participare!  
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     Lucian Dubălaru                                                                                Demirel Spiridon 
 
 

 
 


